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Zápis z komisie pri mestskom zastupiteľstve v Novákoch pre šport, zriadenej podľa § 7 ods.5 

písm. a) Zákona č.357/2004 Z. z. o ochrane verejného záujmu pri výkone funkcií verejných 

funkcionárov,  zo dňa 22. 01. 2024 o 15:00 hod. v DK Nováky 

 

Prítomní: Ján Hrnčiar, Ing. Michal Gogola, Jozef Michálek, Peter Rus 

Ospravedlnený: -  

Hostia: Ing. Ingrid Kmeťová, Ing. Radoslav Oršula, Ing. Martin Zgančík, Peter Jakubis, Jozef 

Adamík, František Klement, Marek Gunda, Ing. Peter Balák  

Zapisovateľka: Ing. Lenka Gombarčíková  

 

Program: 

Bod č. 1 - Otvorenie 

Bod č. 2 – Prerokovanie žiadosti o zvolanie rokovania komisie športu od Klubu rýchlostnej 

kanoistiky Nováky.  

Bod č. 3 – Záver 

________________________________________________________________________________ 

K bodu č.1: 

Komisiu športu otvoril predseda komisie športu pán Ján Hrnčiar, ktorý privítal prítomných a 

oboznámil členov komisie s programom. Program bol prijatý jednohlasne. 
 

K bodu č.2:  
Predseda komisie športu pán Ján Hrnčiar, informoval prítomných, že v zmysle kontroly vyúčtovania 

dotácií na rok 2023 všetci žiadatelia spĺňajú  podmienky na udelenie dotácie z rozpočtu mesta Nováky 

na rok 2024.  

Predseda komisie športu ďalej uviedol, že zatiaľ mesto funguje v rozpočtovom provizóriu, nakoľko 

nie je schválený rozpočet mesta na rok 2024 a predpoklad je, že bude schvaľovaný koncom februára 

2024. Uviedol tiež, že je možné, že na dotácie športovým klubom bude chválených 0 €. Tento návrh 

ako predseda komisie športu aj ako poslanec MsZ nepodporí. Nakoľko v zmysle Koncepcie rozvoja 

športu, ktorá bola schválená v roku 2023 sa mesto zaviazalo podporovať šport na území mesta 

Nováky.  

Uviedol, že budú prebiehať rokovania ohľadom rozpočtu mesta na rok 2024 a v zmysle rokovaní, by 

mohlo byť na šport vyčlenených cca 50 tis €.  

 

Ing. Zgančík, prezident KRK uviedol, že uvedené finančné prostriedky sú nepostačujúce, nakoľko 

len na energie vynakladajú veľké množstvo finančných prostriedkov.  

 

Jozef Michálek, predseda FK Iskra Nováky tiež uviedol, že majú tiež vysoké výdavky na energie, 

prioritou mesta by malo byť udržať mestské športoviská v prevádzke.  

  

Predseda komisie športu pán Ján Hrnčiar navrhol, že v prípade schválenia dotácií pre športové kluby 

na rok  2024, by mali byť tieto finančné prostriedky alikvotne prerozdelené pre všetky športové kluby. 

Jednotlivé športové kluby si potom prerozdelia finančné prostriedky v rámci svojich priorít  

do jednotlivých položiek. Zrejme to však budú hlavne prevádzka športových zariadení, energie.  

 

Uznesenie KŠ 2/2024:  

Komisia športu berie na vedomie žiadosť KRK o zvolanie zasadnutia komisie športu, odporúča 

predsedovi komisie športu nepodporiť návrh na dotácie pre športové kluby v sume 0 €.  

 

Hlasovanie  
Za: Ján Hrnčiar, Ing. Michal Gogola, Jozef Michálek, Peter Rus 

Ospravedlnený: -  
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K bodu č.3: 

Na záver predseda komisie pán Ján Hrnčiar poďakoval prítomným za účasť.  

 

 

V Novákoch, dňa 12. 03. 2024 

 

Zapísala: Ing. Lenka Gombarčíková       

Schválil: Ján Hrnčiar  


